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Interpellation 
 

 
 

 

Elsparkcyklar rullar snart in i Eskilstuna 

I vintras började de dyka upp i stor skala – elskotrar som man hyr lätt och enkelt med en app och 

sedan lämnar när man inte längre behöver dem. Först kom de i Stockholm där de nu finns och syns 

överallt med flera olika aktörer som hyr ut dem, men elskoterföretagen expanderar nu kraftigt till 

andra svenska städer. Västerås står näst på tur. 

 

Från Liberalerna ser vi positivt på nya tekniska lösningar som använder delningsekonomin på ett 

kreativt sätt för att skapa mobilitet och klimatsmarta transporter. Utvecklingen ska i grund och botten 

bejakas.  

 

Det går dock inte att blunda för att det ovana inslaget i gatubilden sticker en del i ögonen, många 

anser att elskotrarna ”skräpar ned” och är allmänt i vägen.  Värre är att främst 

handikapporganisationer varnar för sämre framkomlighet och tillgänglighet för rörelsehindrade och 

synskadade när elskotrarna slängs vårdslöst efter användning. 

 

Det är en tidsfråga innan elskotrarna kommer till Eskilstuna. Om kommunen är proaktiv och 

förbereder sig före införandet kan det bli en positiv upplevelse för alla inblandade. Till exempel kan 

man förbereda ytor bredvid cykelparkeringar och dylikt som är avsedda för att ställa elskotrar. Man 

kan också vara tydlig med var elskotrar inte får ställas och konsekvenserna för det. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga stadsbyggnadsnämndens ordförande Sarita Hotti (S): 

 Avser du att vidta några åtgärder för att förbereda Eskilstuna för etableringen av ett eller flera 

företag som hyr ut elskotrar? 

 

För Liberalerna 

 

 

 

Stefan Krstic 


